
   

 

   

 

          Zápis z 5. schůze kolegia děkana konané dne 30. 10. 2024 

v zasedací místnosti Ke Karlovu 3 

(akademický rok 2024/2025) 

 

Přítomni: 

 

V. Dolejší, Z. Doležal, J. Franc, V. Kuboň, M. Kulich, J. Pavlů, M. Rokyta, 

J. Sgall, B. Svobodová, M. Žák 

j. h. zástupce SKAS Petr Šimůnek (do 10:19) 

  

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 9:03 hodin. 

 

 

A) PŘEDŘAZENÉ BODY  

 

Předsedou Akademického senátu MFF UK byl 23. 10. 2024 zvolen doc. RNDr. Karel 

Houfek, Ph.D. Příští zasedání AS jsou naplánována na 27. 11. 2024 a 18. 12. 2024. 

O potřebě svolat prosincové zasedání senát rozhodne na listopadovém jednání, kde také 

určí data dalších zasedání na počátek roku 2025.  

 

 

   

B) K PROJEDNÁNÍ, KE SCHVÁLENÍ 

 

1. VĚDA A ZAHRANIČNÍ STYKY 

 

Prod. Z. Doležal  

a) (Navazuje na bod B1c zápisu z KD konaného dne 16. 10. 204.) Odborné panely 

RVVI: KD projednalo návrh nominovat doc. RNDr. Jakuba Velimského, Ph.D., za 

člena odborného panelu RVVI (1.5) Earth and related environmental sciences 

a doporučilo ho podat. CV navrhovaného bylo v materiálech. KD vzalo na vědomí, 

že po dohodě se sekčními proděkany nebudou uplatněny žádné další nominace.  

 

b) Indikátory vědeckého výkonu: podklady do společného úložiště nahrál a na 

zasedání komentoval prod. Z. Doležal. Z porovnání tabulek od RUK, s údaji 

o fakultách UK za roky 2023 a 2024, vychází v případě MFF UK výkonový pokles. 

Byl do určité míry očekávaný, ale přesto KD požádalo prod. Z. Doležala, aby 

podklady prozkoumal a ujistil se o správnosti předložených dat (pochybnost 

vzbuzuje např. pokles fakulty v počtu citací). Protože jsou tato čísla výsledkem 

poměrně složitého výpočtu s použitím zvláštního koeficientu, je žádoucí zjistit, ve 

kterých parametrech je třeba výkon zlepšit.  

 

c) Z porady proděkanů vyplynulo, že vedle hodnocení vědy v rámci univerzity 

(kolegiem projednané sebehodnotící zprávy) se rozbíhá hodnocení vědy 

v celostátním měřítku. RUK k tomu pošle na fakulty podklady k vyplnění a slibuje, 

že materiály předpřipraví.  

 

d) (Navazuje na bod B1a zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Návrhy na cenu 

W. von Siemens předloží prod. Z. Doležal na příštím KD.   
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2. STUDIJNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

Prod. V. Kuboň 

Bez příspěvku. 

 

Prod. M. Kulich  

a) Slavnostní ceremoniály 

i) Doktorských promocí v Karolinu v pátek 6. 12. 2024 se zúčastní:  

• v 10:30 h. (matematika, informatika, fyzika) prod. V. Dolejší 

• ve 12:00 h. (fyzika) prod. J. Pavlů. 

ii) „RNDr.“ promocí v Karolinu v úterý 10. 12. 2024 ve 13:30 se zúčastní prod. 

M. Kulich.  

 

b) Příprava na nový systém přijímacího řízení do doktorského studia. Prod. M. Kulich 

navrhl stanovit základní organizační rámec (sestavení seznamu školitelů, složení 

přijímacích komisí, bodování uchazečů podle metodického pokynu) formou 

opatření děkana. Metodický pokyn sestaví studijní proděkani. Dále bude nutné: 

i) zajistit podávání přihlášek vč. požadovaných elektronických příloh pomocí 

SIS;  

ii) vypracovat metodický pokyn k bodování jednotlivých součástí přihlášky 

a ústní přijímací zkoušky; 

iii) zajistit automatické generování rozhodnutí o přijetí/nepřijetí podle výsledků 

přijímací zkoušky; 

iv) najít způsob předávání podkladů a hodnocení uchazečů mezi studijním 

oddělením a přijímacími komisemi; 

v) zformulovat principy pro stanovení počtu přijímaných uchazečů děkanem po 

ukončení přijímacího řízení; 

vi) a jiné (např. vyhotovit seznam školitelů pro předem nespecifikované studenty 

a předložit ho ke schválení vědecké rady fakulty tak, aby to byl hotov před 

15. 1. 2025).  

Děkan chápe výše navržené body jako seznam úkolů studijních proděkanů, 

případně sekčních proděkanů. Po diskusi bylo dohodnuto, že prod. M. Kulich 

navrhne termíny pro společnou schůzku děkana, studijních a sekčních proděkanů, 

na které se vše probere podrobněji a s konkrétními lhůtami. KD vzalo na vědomí. 

 

Prod. V. Dolejší  

c) Rozvrh: v současné době probíhá v karlínské budově 6-7 kurzů U3V či kursů CŽV 

v odpoledních hodinách, což znesnadňuje rozvrhování výuky pro studenty od 

2. ročníku výše. Při narůstajícím počtu studentů (a tedy i paralelek) to přináší 

komplikaci. Prod. V. Dolejší dal k úvaze přesun přednášek U3V do jiných budov 

fakulty/do menších poslucháren/na jiné vyučovací dny a hodiny. Prod. J. Pavlů se 

k tomu připojil, protože podobně jako v Karlíně je tomu i v Troji, kde U3V blokuje 

posluchárnu T2 od 14 hod. v Po, St a Čt (a v Út na Karlově posluchárnu F2). Prod. 

V. Dolejší nejprve zjistí u předsedy rozvrhové komise dr. D. Bednárka, zda a jaké 

vidí možnosti pro změny, pak záležitost prodiskutují zástupci vedení fakulty 

s organizátory kursů.  

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
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Stalo se po KD: Prod. V. Dolejší poslal kolegiu už 31. 10. výsledek své 

korespondence s dr. Bednárkem. Prostor k úpravám v rozvrhu je, bude třeba jednat 

s vyučujícími a garantem U3V.  

 

          Děkan 

d) Návrh na úpravu Opatření rektora č. 57/2017 (OR), stanovujícího podmínky studia 

pod dvojím vedením disertační práce, poslal pror. J. Polák; připomínky mu lze 

poslat do 1. 11. 2024. Studijní proděkani MFF UK shledali rozšíření OR jako 

vítané, připomínky k návrhu nemají. Děkan sdělí pror. Polákovi, že za MFF UK 

možnost vznést připomínky nevyužije.  

 

 

3. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

Tajemnice 

a) (Navazuje na bod B5c zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Finance z Fondu 

vzdělávací politiky na podporu excelence na veřejných vysokých školách: KD 

akceptovalo dodatečnou rozpočtovou úpravu, podle poměru dohodnutého 

počátkem července. Celková suma představuje 6 086 575 Kč.  

 

 

Odkud Kam Částka v Kč Finanční 

prostředky 

Poznámky Bude provedeno 

dne  

RUK 100-22/100FOND 

EXCELENCE 

200-22/200FOND 

EXCELENCE 

300-22/300FOND 

EXCELENCE 

3 031 263,- 

 

1 534 080,- 

 

1 521 232,-  

 

 

NIV Fond F - 

excelence 

1. 11. 2024 

 

Děkan připomněl svůj dlouhodobý požadavek, aby HO dávalo informaci 

o provedených rozpočtových úpravách.  

 

 

4. PROVOZ A ROZVOJ 

 

Prod. J. Franc 

a) Aktualizace projektové dokumentace k opláštění budovy „T“ v Troji: vedení 

fakulty souhlasilo s aktualizací projektové dokumentace pro rekonstrukci opláštění 

a střechy objektu „T“ v celkové výši cca 400 tis. Kč vč. DPH, aby vše bylo v roce 

2025 připraveno na výběrové řízení. Tyto náklady by byly rozpočtovány na 

vytvořenou zakázku na vrub FRM. KD dále souhlasilo s námětem prod. J. Pavlů, 

aby se při novém opláštění pamatovalo na kotvící prvky, které by umožnily 

instalovat na fasádě síťovinu vhodnou jak pro případnou reklamu nebo veřejné 

díkůvzdání EU za financované projekty, tak jako vnější zastínění poslucháren 

v létě.  Vedoucího SB budou informovat proděkani J. Pavlů a J. Franc.  Souvisí také 

s bodem C6a tohoto zápisu.  

 

 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
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Tajemnice 

b) Troja: na základě dohody vzešlé z jednání mezi MFF UK a FJFI ČVUT byla 

vytvořena tabulka všech požadovaných oprav a úprav místností v objektu TL, které 

byly, jsou, nebo budou dotčeny stěhováním FJFI ČVUT z 6. patra Katedrového 

objektu. Správa budov upozornila na to, že vzhledem k termínu zaslání požadavků 

na stavební akce pro rok 2025 by bylo vhodné a užitečné projít uvolněné prostory 

s budoucími uživateli z MFF UK a domluvit se na případných změnách či opravách. 

Tajemnice fakulty připomněla, že smlouva s MFF UK zavazuje Fakultu jadernou 

a fyzikálně inženýrskou ČVUT dávat předem včas vědět, jaké úpravy plánuje FJFI 

v trojském objektu provést, byť se mají realizovat v její režii. Podklady 

o navržených rekonstrukčních akcích nejsou úplné, schází dokumentace o revizích, 

technických rozvodech apod. V tomto smyslu napíše Ing. B. Svobodová tajemnici 

FJFI ČVUT.  

 

  

5. PERSONÁLNÍ A MZDOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

          Děkan 

a) Aktualizace mzdového předpisu UK, který upravuje výši tarifních mezd ve třídách 

1, 2 a 3 v návaznosti na hodnotu minimální mzdy, byla předložena k připomínkám, 

T: 8. listopadu 2024. Děkan již sdělil tajemnici AS UK, že MFF UK nemá k textu 

žádné připomínky. V návaznosti na výsledné znění mzdového předpisu UK děkan 

vydá navazující opatření. 

 

b) KD schválilo návrh opatření děkana k novému nastavení tarifů a osobních 

ohodnocení.  

Stalo se po KD: Bylo vydáno Opatření děkana č. 22/2024, stanovení tarifních 

rozmezí a výše osobního ohodnocení. Je účinné od 1. 11. 2024, zveřejněné na webu 

zde:  

https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-

dekana/opatreni-dekana-c-22-2024 

 

c) KD vzalo po diskusi na vědomí informaci o tom, že fakulta obdržela 8,5 mil. Kč na 

tzv. kohezi a jak mají být podle pokynů od RUK tyto mzdové finance spotřebovány. 

Administrativně jde o poměrně komplikovaný proces. Pro využití financí na 

děkanátu ho připraví vedoucí PERS a HO.   

 

 

6. PROPAGACE 

 

Prod. M. Žák 

Bez příspěvku. 

 

 

7. RŮZNÉ 

Bez příspěvku. 

 

 

 

 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-22-2024
https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-22-2024


  KD MFF UK 30. 10. 2024 

  Čj. UKMFF/575118/2024 

 

5 

 

C) PRO INFORMACI 

 

1. VĚDA A ZAHRANIČNÍ STYKY 

 

Prod. Z. Doležal 

a) Habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem 

i) VR UK dne 24. 10. 2024 schválila návrh na jmenování doc. Mgr. Petra 

Knoblocha, Dr., DSc., profesorem pro obor Matematika – numerická 

a výpočtová matematika. (Výsledek hlasování: 51 pro, 0 proti, 3 neplatné 

hlasy.)  

ii) Na program VR MFF UK dne 6. 11. 2024 budou zařazeny tyto návrhy: na 

jmenování pánů (bez titulů) Jakuba Staňka, Pavla Solaře a Daniela Zemana 

docenty; návrh na jmenování doc. Alexandra Kupča profesorem. 

iii) Na zasedání VR UK dne 28. 11. 2024 bude projednán návrh na jmenování 

doc. Milana Krtičky profesorem. 

 

b) Odbor zahraničních vztahů RUK vyhlašuje v listopadu 2024 následující 3 výběrová 

řízení (vše rozesláno přes OVZS-l). 

ii) POINT (Podpora internacionalizace na UK): příjem přihlášek do 30. 11. 

iii) Erasmus+ zaměstnanecká mobilita: příjem přihlášek do 30. 11. 

iv) Erasmus+ BIP (Blended Intensive Programmes): příjem přihlášek do 30. 11. 

 

c) GA ČR ve spolupráci s polskou agenturou National Science Centre (NCN) 

vyhlašuje výzvu pro podávání návrhů projektů na principu hodnocení Lead Agency 

s předpokládaným počátkem řešení v roce 2026. Vnitřní termín pro podání 

přihlášek připadá na 18. 12. 2024, oficiální pak na 23. 12. 2024. 

 

d) Byly vyhlášeny nové výzvy pro otevřený přístup k výzkumným infrastrukturám 

Joint Research Centre Evropské komise (Společné výzkumné středisko) pro 

laboratoře AMALIA, EMMA a MCL s termínem přihlášek 20. 12. 2024. Výzva 

byla publikována na ogap-l. 

 

e) Grantová agentura UK: lhůta pro podávání přihlášek projektů dnes vypršela. Bylo 

podáno 126 přihlášek (62 fyzika, 31 matematika a 33 informatika), což je pokles 

oproti 150 přihláškám v předchozím roce. 

 

f) Velké infrastruktury: KD vzalo na vědomí informaci o připravovaném hodnocení 

činnosti velkých výzkumných infrastruktur a úvahách o možné reorganizaci.  

 

 

 

2. STUDIJNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

Prod. M. Kulich 

a) (Navazuje na bod B2c zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Kolegium děkana 

obdrželo informace o počtu zapsaných doktorandů na jednotlivých studijních 

programech a odhad důsledků pro financování doktorandských stipendií v příštích 

letech. Při plánování rozpočtu pro rok 2025 bude třeba najít způsob sdílení 

zvýšených nákladů se sekcemi/pracovišti.  

 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
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Prod. V. Kuboň 

b) Panel Rady pro vnitřní hodnocení dokončil hodnocení 5 magisterských fyzikálních, 

3 bakalářských matematických programů a bakalářského programu Bioinformatika. 

U všech programů panel uvedl, že hodnocení proběhlo úspěšně, a doporučil 

pokračovat v nastavené praxi. U fyzikálních programů dále doporučil věnovat 

pozornost zastoupení předmětů vyučovaných v cizím jazyce. U programů 

Matematika pro informační technologie (MIT) a Finanční matematika doporučil 

věnovat pozornost vysoké míře (neúspěšného) ukončování studia v prvním ročníku. 

V případě programu MIT ještě doporučil pokoušet se systémově řešit nedostatek 

odborníků, kteří by vedli bakalářské práce. KD vzalo na vědomí.  

 

c) Pror. Martínková oslovila fakulty vzdělávající učitele pozváním na Národní 

konferenci k přípravě učitelů a učitelek, kterou pořádá MŠMT dne 28. 11. 2024 

v Národní technické knihovně. Paní prorektorka vyzvala fakulty, aby jejich 

zástupci byli připraveni na toto téma s MŠMT diskutovat z pohledu celé šíře 

specifik fakult UK, a požádala o sdělení jmen těchto zástupců. Na MFF UK je akce 

v časové kolizi se Dnem otevřených dveří, přesto se uvolil konference zúčastnit 

doc. C. Brom. Na RUK to sdělí prod. V. Kuboň. 

Stalo se po KD: Konference se zúčastní ještě vedoucí KDF MFF UK doc. V. Žák. 

 

 

3. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

Tajemnice 

a) KD vzalo na vědomí informace o závěrech porady tajemníků fakult u kvestora UK 

a poznatky ze setkání tajemníků vysokých škol konaného v Hradci Králové. Mimo 

jiné: RUK akceptoval, že hodnocení THP provede MFF UK pilotně, limitovaně; 

opatření děkana připravuje tajemnice ve spolupráci s Ing. A. Smetanovou, probere 

ho s odbory.  Nový controllingový řetězec bude testovat v roce 2025 jen RUK.  

 

b) Údajné zřízení zástavního práva na nájemné, které MFF UK platí společnosti 

Zirkon (dokument vyhotovený v AJ byl doručen na UK): KD vzalo na vědomí, že 

tajemnice ve spolupráci s fakultní právničkou vypravila dokumenty žádající jak od 

firmy, tak od banky oficiální a korektní vysvětlení, oč jde. Zatím je bez odezvy.  

 

         Děkan 

c) Bylo zveřejněno Opatření rektora č. 34/2024, Změna opatření rektora č. 57/2021 

o svěření nemovitého majetku – dodatek č. 5, viz:  

https://cuni.cz/UK-14044.html 

  

Stalo se po KD:  

d) Byly zveřejněny další nové univerzitní výnosy. 

i) Opatření rektora č. 35/2024, Politika systému řízení bezpečnosti informací, 

viz: https://cuni.cz/UK-14049.html 

ii) Opatření rektora č. 36/2024, Podpora internacionalizace na Univerzitě 

Karlově, viz: https://cuni.cz/UK-14062.html 

iii) Opatření kvestora č. 3/2024, Předkládání podkladů pro závěrečné účtování 

účetních operací, mzdových a rozpočtových agend roku 2024 na rektorátě 

Univerzity Karlovy zabezpečovaných rektorátem a k provedení majetkové 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
https://cuni.cz/UK-14044.html
https://cuni.cz/UK-14049.html
https://cuni.cz/UK-14062.html
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
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inventarizace SBZ za rok 2024, viz: https://cuni.cz/UK-148-version1-

oq_3_2024.pdf 

 

 

4. PROVOZ A ROZVOJ 

 

Prod. J. Franc 

a) Menza MS: připravuje se Dodatek č. 1 k smlouvě o dílo včetně změnového listu na 

odsouhlasené vícepráce. Celková částka bude ještě do konce tohoto týdne 

upřesněna, odhad činí cca 1 mil. Kč.  

 

b) Rekonstrukce HPC/HTC: na základě jednání s příslušnou referentkou stavebního 

úřadu byl domluven postup pro podání žádosti o kolaudaci HPC, žádost byla 

nakonec podána 25. 10. 2024. Kolaudace HTC bude řešena po vydání plné moci na 

inženýring obdobně v následujících 14 dnech. Plná moc bude zaslána panu 

děkanovi k podpisu nejpozději do středy 30. 10. Generální dodavatel předložil 

změnový list v celkové výši cca 450 tis. Kč vč. DPH. 

 

c) Probíhá rekonstrukce hostinských pokojů v Karlíně, jsou hotové datové rozvody 

a objednány podlahové a lakýrnické práce. Předpokládaný termín dokončení: 

polovina prosince 2024.   

 

d) Architektonická vycházka pro zájemce o budoucí rozvoj velkého rozvojového 

území Pelc - Tyrolka se bude konat 6. 11. 2024 od 16 hodin, sraz na tramvajové 

zastávce Trojská. 

 

Koord. M. Vlach 

e) Partnerský program 

i) Dodatek ke smlouvě se společností Znovín Znojmo je ve stádiu přípravy.  

Platnost stávajícího memoranda skončí 18. 11. 2024. Nové memorandum je 

navrženo na dobu pěti let, kontaktními osobami na straně MFF UK budou 

prof. J. Kratochvíl a doc. M. Vlach. KD souhlasilo.  

ii) (Navazuje na bod C4o)ii) zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Dny firem 

2024 už jsou s účastníky akce kompletně finančně vypořádány.   

 

f) (Navazuje na bod C4o)iii zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Prezentace 

témat studentských prací dne 24. 10. 2024 úspěšně proběhla, bylo přítomno celkem 

11 firem, a to: Dateio s.r.o.; JetBrains s.r.o.; SUSE LINUX, s.r.o.; DHI a.s.; SYSGO 

s.r.o.; Apify Technologies s.r.o.; Ministerstvo vnitra - Kriminalistický ústav Policie 

České republiky; CRYTUR, spol. s r.o.; Apple Czech s.r.o.; CISCO SYSTEMS 

(Czech Republic) s.r.o.; Profinit EU, s.r.o. 

 

Tajemnice 

g) (Navazuje na bod C4d zápisu z KD konaného dne 16. 10. 2024.) Dne 6. 11. 2024 

odpoledne proběhne v karlínské budově test rozmístění SIP reproduktorů. 

K poznámce o tom, že na zakoupení a instalaci všech reproduktorů potřebných 

v Karlíně se nemusejí dostávat v letošním rozpočtu SB investiční finance, uvedl 

prod. J. Pavlů, že vedoucí SB a HOSP byli zpraveni o tom, že sekce mohou 

vypomoci. KD s tím souhlasilo, přednost má úplné dokončení akce ještě letos.  

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
https://cuni.cz/UK-148-version1-oq_3_2024.pdf
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5. PERSONÁLNÍ A MZDOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

Děkan 

a) AS MFF UK určil své zástupce do komisí pro výběrové řízení na obsazení 

pracovních míst a funkcí (konkursy), a sice na dobu do 31. 10. 2025. Jsou to (bez 

titulů): pro konkursní komise ve fyzikální sekci Roman Grill, Martin Veis, Karel 

Houfek a Andrej Farkaš; pro konkursy v matematické sekci: Jan Šťovíček, Jiří 

Spurný a Arina Beck; pro konkursy v informatické sekci Ondřej Pangrác, Jiří Fiala, 

Petr Šimůnek. 

 

 

6. PROPAGACE 

 

Prod. M. Žák 

a) Přípravy DOD pokračují, OPMK děkuje všem pracovištím, která se přihlásila 

k účasti prostřednictvím formuláře do 25. 10., kdy byl řádný termín. Pokud se 

některé z pracovišť opomnělo k účasti zaregistrovat, je stále to učinit, tzn. 

kontaktovat přímo Mgr. L. Veverku (do cca 4. 11.). V jednání zůstávají propagační 

prvky na trojských budovách, původní záměr propagačního banneru na fasádě je 

technicky nerealizovatelný. Viz také bod sub B4a tohoto zápisu.  

 

b) MŠMT vyhlásilo dotační podpory na rok 2025 (podpora nadaných a soutěže), 

žádosti připravuje OPMK. V kapitole podpory nadaných studentů jsou zpřísněna 

kontrolní kritéria (zejm. požadavek průkazné evidence zúčastněných osob), 

v důsledku toho bude administrace stejných nebo nižších částek opět o něco 

náročnější pro pracovní síly na straně fakulty). 

 

c) S doc. C. Bromem byly projednány základní obrysy oddělených propagačních 

streamů Jeden den s matematikou a Jeden den s informatikou. Za matematickou 

sekci akci garantuje doc. Pawlas, na straně informatické sekce doc. Holubová. 

Program obou akcí by měl být připraven bezprostředně po DOD, termíny konání 

jsou předběžně stanoveny na polovinu a konec ledna, aby se minimalizovaly 

dopady souběhu s veletrhem Gaudeamus Praha. 

 

d) Mgr. L. Veverka, vedoucí OPMK, se jako náhradník (za vedoucího odd. PSíK dr. 

K. Nevšímala) zúčastnil jednání univerzitní skupiny pro intranet; zapojení MFF UK 

do tohoto projektu proběhne, po dohodě s děkanem fakulty, v minimalistické 

variantě formou propojení odkazů; pro tento případ připravil J. Suchomel speciální 

odkaz, na němž se bude v intranetu UK zobrazovat obsah fakultních informačních 

obrazovek; RUK toto akceptoval. 

 

e) Je připravena a fakultní právničkou schválena smlouva o cílené distribuci 

propagačních materiálů MFF UK v rámci besed o energetice, organizovaných 

společností Porta Educa; spolupráce se v minulosti už osvědčila, původní projekt 

byl ukončen kvůli nedostatku sponzorských prostředků, pořadatelům se však 

podařilo věc obnovit; besedy jsou naplánované pro základní a střední školy po celé 

ČR až do konce června 2025, vždy nejméně 2x týdně. 

 

f) S pozitivním ohlasem se setkal fakultní koncert v Karolinu (16. 10. 2024), kapacita 

sálu byla prakticky vyčerpána. 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163
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g) Proběhlo jednání se zástupci spolku FYKOS ohledně dalšího ročníku soutěže 

Fyziklání, po dohodě budou zástupci spolku kontaktovat ještě paní tajemnici, aby 

s ní projednali technickoorganizační souvislosti ve vztahu k fakultě (podobně jako 

v loňském roce). 

 

h) Návštěva studentů Wichterlova gymnázia proběhla podle plánu, včetně prohlídky 

rotundy sv. Václava; v rámci průvodního slova byly zdůrazněny zejména možnosti 

studia informatiky na MFF UK. 

 

i) Mgr. L. Veverka a dr. T. Bártlová se zúčastní 7. schůze Podvýboru pro mládež 

a volnočasové aktivity, a to 5. 11. 2024, k problematice Financování kapitoly 

mládeže v rozpočtu MŠMT na rok 2025. 

 

j) Aktualita: vedení Univerzity Karlovy srdečně zve k účasti na panelové diskusi 

s názvem Akademická svoboda: Role institucí a odpovědnost jednotlivce 

v polarizovaném světě, která se bude konat 1. listopadu 2024 ve Vlasteneckém sále 

UK od 9.30 do 13.30 hod. 

 

7. RŮZNÉ 

 

a) Studentská slavnost Beánie: tajemnice fakulty poděkovala studentským 

organizátorům za hladký průběh akce. Přítomný reprezentant Studentské komory 

AS P. Šimůnek vyjádřil lítost nad tím, že na zahájení slavnosti nedostala slovo 

SKAS. Děkan připomněl, že program je v rukou organizátora, v tomto případě 

spolku Matfyzák.  

Stalo se po KD: Dodatečně (6. 11. 2024) vyšlo najevo, že průběh, resp. závěr akce 

tak úplně hladký nebyl. Věc řeší tajemnice fakulty.  

 

b) KD vzalo na vědomí informaci děkana o podání, které učinila cizí státní příslušnice 

k AS MFF UK, kvůli údajné újmě, kterou jí měl v minulosti způsobit student 

fakulty. Jde o vleklou záležitost, přičemž žádný z dosavadních podnětů, včetně 

obvinění podaného u Policie ČR, nebyl shledán jako opodstatněný. Skutečnost, že 

„neexistuje postup, který by fakulta, resp. děkan, mohl v případu uplatnit“ potvrdila 

děkanovi písemně ombudsmanka UK. 

 

c) Deník Mladá Fronta Dnes publikoval dne 25. 10. 2024 článek o možném střetu 

zájmů (bez titulů) Otomara Slámy, člena kolegia rektorky UK pro znalostní 

a technologický transfer a bezpečnost. V této souvislosti RUK prověřuje, zda 

fakulty neobjednávaly služby u firem, jejichž je O. Sláma (spolu)majitelem. Podle 

zjištění vedoucího HO neeviduje MFF UK žádné takové objednávky nebo faktury.  

Stalo se po KD: Předsednictvo AS UK vzalo na vědomí žádost o svolání 

mimořádného zasedání AS UK, kterou v souladu s čl. 2 odst. 2 Jednacího řádu AS 

UK zaslala předsedovi AS UK skupina 16 senátorů AS UK. Předsednictvo AS UK 

se usneslo, že bude svoláno mimořádné zasedání pléna AS UK na pátek 8. listopadu 

2024 od 13:00 v Malé aule s bodem programu „Vyhlášení mimořádné kontroly 

hospodaření“. 

 

Zasedání skončilo v 11:43 hodin.  

Zapsala: T. Pávková 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=575118&cislo_spisu2=2024&doc_id=1005219163

